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Protokół Nr 08/07 
z posiedzenia Komisji Strategii Rozwoju, Promocji i Współpracy   

z Zagranicą 
Sejmiku Województwa Świętokrzyskiego 

w dniu 18.09.2007 roku. 
 
 
 
Obrady Komisji prowadził Pan Jarosław Przygodzki – Przewodniczący Komisji 
Strategii Rozwoju, Promocji i Współpracy z Zagranicą.  
 
W posiedzeniu uczestniczyli członkowie komisji oraz zaproszeni goście zgodnie 
z listami obecności (załącznik nr 1 i 2).  
 
Porządek posiedzenia: 
1. WyraŜenie zgody na nabycie przez Województwo Świętokrzyskie w drodze 

darowizny od Gminy Kielce nieruchomości gruntowej o pow. 0,4601 ha, z 
przeznaczeniem pod budowę lądowiska helikopterów, na potrzeby 
Wojewódzkiego Specjalistycznego Szpitala Dziecięcego w Kielcach. 

  
2. Informacja o przebiegu wykonania budŜetu Województwa za I półrocze 

2007r. 
 
3. Informacja o działaniach Departamentu Promocji, Edukacji, Kultury Sportu i 

Turystyki w zakresie promocji turystyki w I półroczu 2007r.  
 
4. Informacje o okresowych wynikach kontroli (półrocznych) przewoźników  

oraz wysokości przekazanych dopłat  z tytułu stosowanych ulg ustawowych. 
 
5. WyraŜenie zgody na zbycie w drodze bezprzetargowej nieruchomości 

gruntowej, stanowiącej własność Województwa Świętokrzyskiego, 
oznaczonej jako działka nr 46/3 o pow. 0,0761 ha, połoŜonej w Czarnieckiej 
Górze, Gm. Stąporków. 

 
6. Informacja nt. naboru fiszek projektowych do wstępnej bazy projektów 

kwalifikujących się do wsparcia w ramach RPO WŚ na lata 2007 – 2013. 
 
7. Budowa Wojewódzkiej Sieci Światłowodowej z PO RPW 
 
8. Przyjęcie planu Komisji na II półrocze 2007r. 
 
9. Sprawy róŜne. 
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Przewodniczący zaproponował wprowadzenie do porządku punktu:  
5. Omówienie informacji pt. „Utworzenie Regionalnego Centrum Naukowo-
Technologicznego  
w Województwie Świętokrzyskim” zaproponowanego przez Świętokrzyskie 
Centrum Innowacji i Transferu Technologii. 
W pkt. 1 nastąpiła zmiana projektu uchwały na: 
WyraŜenie zgody na nabycie przez Województwo Świętokrzyskie, w drodze 
umowy kupna-sprzedaŜy, od Rolno-SpoŜywczego Rynku Hurtowego S.A. 
prawa uŜytkowania wieczystego nieruchomości gruntowej połoŜonej w 
Kielcach przy ul. Magazynowej, oznaczonej w ewidencji gruntów jako działki: 
nr 194/6, nr 194/12, nr 194/15, nr 194/16 i nr 194/19 o łącznej pow. 0,3633 ha. 
Punkt 5. WyraŜenie zgody na zbycie w drodze bezprzetargowej nieruchomości 
gruntowej, stanowiącej własność Województwa Świętokrzyskiego, oznaczonej 
jako działka nr 46/3 o pow. 0,0761 ha, połoŜonej w Czarnieckiej Górze, Gm. 
Stąporków. Został przeniesiony do pkt. 2. 
 
(projekty uchwał oraz informacja o przebiegu budŜetu stanowią załączniki do 
protokołu IX sesji Sejmiku) 
 
Ad. 1. 
WyraŜenie zgody na nabycie przez Województwo Świętokrzyskie, w drodze 
umowy kupna-sprzedaŜy, od Rolno-SpoŜywczego Rynku Hurtowego S.A. 
prawa uŜytkowania wieczystego nieruchomości gruntowej połoŜonej w 
Kielcach przy ul. Magazynowej, oznaczonej w ewidencji gruntów jako działki: 
nr 194/6, nr 194/12, nr 194/15, nr 194/16 i nr 194/19 o łącznej pow. 0,3633 ha. 
 
Ewa Kisielewska – Koordynator Wieloosobowego Stanowiska d.s. Mienia 
Wojewódzkiego Departamentu Mienia, Geodezji, Kartografii i Planowania 
Przestrzennego zreferowała temat zgodnie z załączonym do projektu uchwały 
uzasadnieniem. 
 
Projekt uchwały został zaopiniowany jednogłośnie pozytywnie. (zał. 6) 
 
Ad. 2.  
WyraŜenie zgody na zbycie w drodze bezprzetargowej nieruchomości 
gruntowej, stanowiącej własność Województwa Świętokrzyskiego, oznaczonej 
jako działka nr 46/3 o pow. 0,0761 ha, połoŜonej w Czarnieckiej Górze, Gm. 
Stąporków. 
 
Ewa Kisielewska – Koordynator Wieloosobowego Stanowiska d.s. Mienia 
Wojewódzkiego Departamentu Mienia, Geodezji, Kartografii i Planowania 
Przestrzennego poinformowała, Ŝe działka nie jest województwu do niczego 
potrzebna, ma kształt uniemoŜliwiający budowę, graniczy z okresowo 
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wylewającą rzeką. MoŜe być przydatna tylko właścicielowi sąsiedniej posesji, 
który w ten sposób mógłby powiększyć swoje podwórko. Człowiek ten sam 
wystąpił o odsprzedanie mu tej działki. Stąd zgodnie z prawem moŜna wystąpić 
o zbycie działki w drodze bezprzetargowej. Podała szacunkowy, ale nie 
ostateczny koszt 3 zł za metr działki, o której mowa. 
 
W dyskusji uczestniczyli radni: Jarosław Przygodzki, Barbara Duda, Grigor 
Szaginian oraz Józef śurek. 
Radni wyrazili opinię, iŜ cena jest zdecydowanie zbyt niska. Ich zdaniem teren 
jest atrakcyjny, miejscowość uzdrowiskowa i naleŜy zdecydowanie zastanowić 
się nad sprzedaŜą w przetargu. Chcieliby się równieŜ zapoznać z opinią 
rzeczoznawcy, który określiłby wartość metra kwadratowego tego terenu. 
 
Komisja wstrzymała się od wydania opinii, zobligowała Zarząd Województwa 
do doprecyzowania ceny działki i przedstawienia szczegółów transakcji. (zał. 5) 
 
Ad. 3.  
Informacja o przebiegu wykonania budŜetu Województwa za I półrocze 2007r. 
 
Zdzisław Wojciechowski – Skarbnik Województwa pokrótce zreferował 
załączony materiał. Jest bardzo zadowolony z przebiegu realizacji budŜetu. 
 
Informacja została przyjęta jednogłośnie pozytywnie. (zał. 4) 
 
Ad. 4.  
Informacja o działaniach Departamentu Promocji, Edukacji, Kultury Sportu  
i Turystyki w zakresie promocji turystyki w I półroczu 2007r. (zał. 13) 
 
Jacek Kowalczyk – Dyrektor Departamentu Promocji, Edukacji, Kultury, 
Sportu i Turystyki  przeprowadził prezentację multimedialną przedstawiającą 
osiągnięcia w zakresie promocji turystycznej, opowiedział o planach na 
najbliŜszy czas. Podsumował, Ŝe bieŜący rok jako bardzo dobry.  
 
Informacja została przyjęta do akceptującej wiadomości. Radni są zadowoleni  
z działalności Dyrektora Jacka Kowalczyka i jego Departamentu. 
 
Ad. 5. 
Omówienie informacji pt. „Utworzenie Regionalnego Centrum Naukowo-
Technologicznego w Województwie Świętokrzyskim”. (zał. 11) 
 
Artur Bartosik – Prezes Świętokrzyskiego Centrum Innowacji i Transferu 
Technologii przeprowadził prezentację multimedialną zapoznając Komisję  
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z historią, działalnością i planami na przyszłość ŚCITT, dodatkowo wręczył 
materiały informacyjne.  
Przedyskutował równieŜ z Członkiem Zarządu Marcinem Perzem działalność, 
sposoby finansowania i problemy ŚCITT. 
Ad. 6. 
Informacje o okresowych wynikach kontroli (półrocznych) przewoźników oraz 
wysokości przekazanych dopłat z tytułu stosowanych ulg ustawowych. (zał. 7) 
 
Wojciech Siporski – Dyrektor Departamentu Infrastruktury  zreferował 
załączony materiał, opowiedział o sposobach rozliczania przewoźników, o 
kontrolach i ich efektach. Odpowiedział na pytania Radnych dotyczące sposobu 
dopuszczania do ruchu nowych przewoźników. Poinformował, Ŝe jeśli ktoś 
spełnia wszystkie warunki, to raczej nie ma problemu z wydaniem mu 
zezwolenia. 
W dyskusji uczestniczyli: Jarosław Przygodzki i Barbara Duda.  
 
Informacja została przyjęta do akceptującej wiadomości. 
 
Ad. 7.  
Informacja nt. naboru fiszek projektowych do wstępnej bazy projektów 
kwalifikujących się do wsparcia w ramach RPO WŚ na lata 2007 – 2013.(zał. 8) 
 
Marek Szczepanik – Dyrektor Departamentu Funduszy Strukturalnych  na 
wstępie poinformował, Ŝe fiszki projektowe nie są równoznaczne z realizacją 
programu. W naszym województwie jest to pomysł pionierski, inne 
województwa zaczynają nas naśladować. Fiszki słuŜą zorientowaniu się w 
liczbie zainteresowanych projektami, oszacowaniu szans na otrzymanie 
dofinansowania projektu, co jest pomocne dla zarządu, a równieŜ dla 
przedsiębiorców, którzy mogą zredukować ilość wniosków i oszczędzić na ich 
pisaniu. W dalszej części wypowiedzi zreferował załączony materiał. 
 
Marcin Perz – Członek Zarządu, Radny uzupełnił wypowiedź Dyrektora 
Szczepanika informacją, Ŝe program operacyjny moŜe być przyjęty z 
opóźnieniem, poniewaŜ trwają negocjacje w.s. lotniska w Obicach. Wszystkie 
programy zostaną przyjęte w tym samym czasie. Dzięki fiszkom nasze 
województwo jest gotowe do natychmiastowego działania. Pieniędzy spodziewa 
się około stycznia. Dzięki fiszkom moŜemy zabiegać o sprawy najwaŜniejsze. 
Dbają o to, Ŝeby zdobyć kaŜde euro, które jest do zdobycia i dobrze je 
wykorzystać. 
 
Józef śurek – Wiceprzewodniczący Sejmiku, Radny chciał wiedzieć, jak się 
rozwijają sprawy Obic oraz czy fiszkowanie nie zamyka drogi tym, którzy 
jeszcze zechcą załoŜyć wnioski. 
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Marcin Perz – Członek Zarządu, Radny odpowiedział, Ŝe oczywiście 
wszyscy nadal mogą składać wnioski, fiszki niczego nie przekreślają. Wręcz 
niektórych, np. gminę Słupia Konecka zachęcają i nakłaniają, Ŝeby postarała się 
o pieniądze, bo nic nie mają, a wiele mogą zyskać.  
Obice – w ostatnim czasie powołany był ekspert, który po 10 dniach od 
otrzymania dokumentów ma wydać opinię. Jeśli będzie pozytywna, przyspieszy 
się rozmowy. Jeśli negatywna, musi ją uzasadnić do końca roku. Trzeba tego 
eksperta skontaktować z firmą tworzącą projekt. 
Jeśli nie uda się dostać pieniędzy z Unii, Zarząd postara się tak zawoalować 
środki w budŜecie województwa, Ŝeby jednak udało się zdobyć jakieś fundusze  
i przeznaczyć je na lotnisko. 
 
Ad. 8. 
Budowa Wojewódzkiej Sieci Światłowodowej z PO RPW. (zał. 9 i 10) 
 
Krzysztof Kowalczyk zastępujący Pełnomocnika Zarządu ds. 
Informatyzacji Województwa przedstawił załączony materiał. 
Nie było głosów w dyskusji. 
 
Ad. 9. 
Przyjęcie planu Komisji na II półrocze 2007r. (zał. 12) 
 
Przewodniczący Komisji  zaproponował projekt i spytał, czy ktoś chciałby coś 
zmienić. 
Plan pracy został przyjęty jednogłośnie bez uwag. 
 
Posiedzenie zakończyło się o godz. 11.50. 
 
 
 
 
 
Protokół sporządziła 
Daria Biskup-Kozik  
 

Przewodniczący Komisji  
 
 
  Jarosław Przygodzki  

 
 


